

Beslutningsprotokol til Menighedsrådsmøde
Tirsdag d.13.1.26 kl. 19 - 22 i Sognestuen i Lyngby Præstegård.

Tilstede: Kathrine, Ilka, Joan, Frank, Susanne, John, Jette D., Jette S.E.

Fraværende: Astrid gr. sygdom

Dagsorden:

Referat:

	Punkt	
1	Godkendelse af dagsorden:	Godkendt
2	Valg af dirigent: Jette D. Valg af referent: Jette S.E. Referat fra sidste møde underskrives.	Referat underskrevet
3	Trivselsrunde:	Gennemført
4.1	Nyt fra Præsten: v/ Kathrine:	Præsterne fra Pastorat Midt foreslår fælles pinsegudstjeneste Pinsesøndag ved Mejlgaard Slot, hvilket menighedsrådet bakker op om. Mht. dåbsritualet, så har der landsdækkende været afprøvet nye modeller for dåben. Dette har fundet sted hen over det sidste halve år, og prøveperioden er nu slut.
4.2	Nyt fra Formanden: v/ Jette.D.: • Evaluering af jul/nytår. • Møde med Anja 10. feb. • Gaveregulativ red. – bilag vedh. • Dato for visionsarbejdet for det kommende år.	Fin periode. Dog var juleafslutning for personalet og gudstjeneste med 9 læsninger og Lucia lidt tæt på hinanden. 24. dec. var særdeles velbesøgt i alle 3 kirker. 1. juledag var tynd besat både hos os og i Ålsø. Nytårgudstjeneste d. 1.1. var heller ikke så velbesøgt som den plejer at være. Måske prøver vi d. 31. 1. næste år. Vi aftaler lidt kort intro (10-15 min) og Anja opfordres til at fortælle kort om sine visioner for samarbejdet. Overværer derefter vores normale møde, så længe hun vil og kan: 1. Kort præsentationsrunde v. alle 2. Diakoni og områdesamarbejde v. Jette og Jette 3. Kirken som arbejdsplads v. Susanne og John 4. Økonomi v. Ilka 5. Anjas oplæg Gaveregulativ endelig vedtaget med enkelte ændringer Drøftes under 4.3. og ny mødestruktur aftales. Jette medtager flere emner:

		• Vil gerne have emner til årets sogneudflugt – og punktet tages på marts mødet. • Dato for syn – sættes til 8. maj • Gør opmærksom på nytårshilsner på FIN – fra Velas og fra provstiet. • Der er gamle protokoller af historisk værdi, som skal til Viborg arkivet.
4.3	Nyt fra Næstformand: v/ Jette. S.: • Områdesamarbejdet – Kort Referat fra Borgermøde d. 8. januar på Toubroskolen. • Ny sæson i Lokalcafé – arrangementer. • Billeder til sognestuen - udgik. • Kontorhold – fælles budget/indkøb.	Super godt borgermøde. Kirkens oplæg v. Jette og Jette blev rigtig godt modtaget – og fine debatter i 3 grupper. Referat følger. I morgen d. 14.1. starter forårssæsonen i vores lokalcafé. Der er 5 spændende arrangementer i vente i perioden. Forslag om fællesindkøb til 3 de små kontorhold, som vi har 2 steder hos graverne og i vores sognestue. Kirsten vil gerne koordinere indkøbene i samarbejde med John. Jette beder om drøftelse af mødetid for menighedsrådsmøder. Finder de lange aftenmøder lidt hårde at komme igennem. En rigtig god snak, som fører til følgende plan: Hver 3. menighedsrådsmøde afholdes i dagtimerne fra kl. 11 – 15 og indeholder værdidebatter og visioner. Dette afprøves i resten af året for møderne i marts, juni, og oktober. Indledes med fællesspisning/frokost. Øvrige møder starter stadigvæk kl. 19, og forsøges afkortet til 2 – 2 1/2 time ved at der indtages kaffe og te under mødet og blot afholde en kort toilet/strække ben pause på 5 – 10 minutter midtvejs.
4.4	Nyt fra Kasserer: v/ Ilka: Opfølgning og Status på økonomi.	Overordnet ser budget OK ud. Nærmere på næste møde. Der aftales nyt økonomi udvalgmøde i 2. halvdel af februar.
4.5	Nyt fra Kontaktperson: v / John: • Vedr. lukket punkt.	John og Jette supplerer hinanden, idet de begge har talt med hver sin jurist i Landsforeningen. En god drøftelse, som kan sammenfattes med, at lukket punkt altid skal baseres på en konkret vurdering, og at vi fra gang til gang skal overveje behovet. Man kan altid under godkendelse af dagsorden og under eventuelt anmode om lukket punkt. John fortæller kort fra et fint medarbejdermøde. Referat er rundsendt.

	Beredskabsplan for personale.	Der dannes arbejdsgr. herom: Kathrine, Susanne og John Der laves aftaler vedr. 25 års jubilæum
4.6	Nyt fra Kirkevæрге: v/ Frank:	Ikke noget at bemærke.
4.7	Nyt fra Sekretær: v/ Astrid: Betaling vedr. fortæring eks. til fyraftensgudstjeneste.	Kort drøftelse og overvejende modstand imod dette. Især grundet administration o.a. Punktet kan evt. tages op igen til næste møde, idet Astrid har forfald i dag.
4.8	Nyt fra Medarbejderrep.: v/Susanne:	Vedr. træer i Albøge afventer vi lige det endelige regnskab i næste uge. Kirsten og Erik efterspørger debitorliste pr. 1.3.26.
5	Nyt fra Skovudvalget: v/Jette.S.: Møde kalendersat til d. 22. jan. Inkl. Dalgas	Orientering
6	Gennemgang af kalender indtil næste Menighedsrådsmøde d. 10.feb.	Gennemført
7	Eventuelt:	Kathrine: Fællessang i Bybånd Syd v. Jytte Dalgaard har fået lov til at afholde et af årets arrangementer i Albøge kirke d. 24. marts kl. 19-21. Menighedsrådet bakker op. Det samlede program for udvalgets aktiviteter kan ses i udhængsskabe og på opslagstavlen i sognestuen.
8	Lukket punkt:	

Nok engang tak til Joan for mad og drikke og kaffe/te og kage.